
Verslag Tweede Algemene Vergadering NVVO 28 juli 2023 te Amersfoort. 

 

Aanwezig: J. Boom voorzitter, W. Prins penningmeester, K van Wijngaarden PR&C, J. 

Meegdes lid, H. Proost secretaris. 

 

 

1. Opening door de voorzitter, hij heet iedereen welkom op deze 2de vergadering die 

nodig is vanwege ontbreken van het quorum van benodigde leden om een stemming 

te houden onvoldoende was. Helaas moeten we wederom constateren dat opkomst 

c.q. belangstelling voor de AV ver beneden peil is. De agenda van de eerste AV 

wordt aangehouden, omdat er destijds niets besproken is. 

 

2. Mededelingen, ingekomen stukken: reactie Jo Rullens, afmeldingen leden (zie 

bijgevoegde lijst, verslag kascommissie. De deelnamelijst inclusief afzeggingen wordt 

bijgevoegd bij verslag. Brief Jo Rullens zal niet bij de agendapunten behandeld maar 

separaat beantwoord worden  

 

3. Verslag AV 2021 huidige aanwezigen geen op/aanmerkingen en wordt met 

algemene instemming akkoord verklaard 

 

4. Joris Meegdes doet een voorstel om het rooster van aftreden bij elke AV toe te 

voegen zodat er transparantie is over welke functionaris op welk moment aftreedt. In 

veel organisaties verenigingen is dit een vanzelfsprekend item. Bestuur neemt dit 

over, met dank aan de suggestie. Aanwezigen hebben geen vragen/opmerkingen 

over de verslagen en worden bij deze vastgesteld. 

 

5. Voorzitter schets proces van totstandkoming van beide documenten en de vele 

energie die erin gestoken is en we vinden dat er een goede basis voor de NVVO is 

vastgelegd. Joris Meegdes stelt de vraag of je het lidmaatschap niet in de Statuten 

moet onderbrengen omdat de leden de vereniging zijn/maken. Hij begrijpt dat het 

onderbrengen in het HH-reglement eenvoudiger is als je wijzigingen wilt aanbrengen, 

maar vindt zelf principieel/fundamenteel beter als lidmaatschap formeel in de 

Statuten omschreven worden. Bestuur geeft aan dat deze discussie ook aan de orde 

is geweest bij de overleggen en zal op basis van de opmerking nog een keer 

terugkoppelen met Jo Rullens. Met of zonder deze aanpassing gaat de vergadering 

akkoord met de wijzigingen van Statuten en HH-reglement. 

 

6. Financiën: geen vragen/opmerking, de penningmeester heeft weer grondig werk 

verricht. Met algemene stemmen wordt de begroting 2023 goedgekeurd, 

jaarrekening 2022 vastgesteld, en de penningmeester wordt decharge verleend voor 

de financiën en het bestuur voor haar gevoerd beleid. 

 

7. Geen contributieverhoging akkoord. Joris Meegdes merkt op dat contributie NVVO 

voor een vakvereniging zeer bescheiden is. 

 

8. W. Prins wordt met algemene instemming herkozen als penningmeester. 

 



9. Peter Karreman en Mark Meuleman zette kascommissie voort, Eerstgenoemde zal 

2024 aftredend zijn, als reserve staat Joost Roede op de lijst 

10. Rondvraag: Joris Meegdes merkt op dat het handig zou zijn om ledenbestand ook bij 

de stukken te voegen, zodat leden ook inzicht hebben in aantal, licenties, welke 

leden etc. Bestuur is het met hem eens dat leden hun NAW, licentie, email leden 

verplicht zijn deze aan te leveren c.q. bij te houden in de administratie. Hij is zelfs 

van mening dat als ze dit niet doen ze geen knip voor de neus waard zijn. 

11. De voorzitter sluit de vergadering met dank aan iedereen voor de inbreng. 

 

 

 

 


